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„Egy idénre beütemezett modernizálásnak értünk most a végére, melynek keretében
leaszfaltoztuk az utat, parkolókat, járdákat, ugyanakkor a 2003-ban átadott lakások körül is
rendbetettük az azóta elmaradt - a lakók által sokat kért - belső udvart is. Az aszfaltozás
650.000 lejbe került", így kezdte ma Bunta Levente polgármester helyszíni sajtótájékoztatóját.

  

Az infrastrukturális beruházás részeként csatorna-, és esővízhálózatot építettek ki, ami további
380.000 lej volt. A polgármester örömét fejezte ki, hiszen mint mondta itt 350 ember lakik, akik
most már egy európai színvonalú lakótelepen élhetnek. „Így kell a ma Európájában egy
munkálatot átadni, most már elmondható, hogy ez a lakótelep a város egyik legdinamikusabban
fejlődő részévé vált" - jelentette ki a város első embere.
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  Az itt lakók is megérdemelték, hogy megtörténjen ez a nagy pénzösszeget felemésztő, dekihagyhatatlan beruházás, magyarázta Bunta. A mostani infrastrukturális fejlesztések során azutak esetében 1008 négyzetméter aszfaltot és 504 négyzetméter betont használtak fel valamint209 négyzetméter szegélykövet tettek le. A tömbházak közötti parkolókra és járdákra 1728négyzetméter betont, 367 négyzetméter térkövet ugyanakkor közel 150 négyzetméterszegélykövet helyeztek el.

  Bunta Levente zárszóként még elmondta, a beruházások folytatódnak a Csereháton, ennekegyik jele volt a gyermeknapi játszótéravatás, de javítani fognak a lakótelepmegközelíthetőségén, és a lakásépítés is folytatódik, jövőben ugyanis újabb 63 ingatlanátadását tervezik.  
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